
R StockholmsV stad
Råd för funktionshinderfrågor
vid trafiknämnden och Stockholms
Stads Parkerings AB

PROTOKOLL 3/2022

Tid Måndagen den 25 april 2022
kl. 13.30- 16.00

Plats Lavals rum, Tekniska Nämndhuset

~/
Lena Huss

rt!:~~~~
(} Gunilla Anegren

Närvarande
Ledamöter:
Lena Huss (Funktionsrätt Stockholms stad/RSMH)
ordföranden

Gunilla Anegren (Funktionsrätt Stockholms stad /R)
vice ordföranden

Amir Amirriazi (OHR)
Örjan Jörlebo (Funktionsrätt Stockholms stad /RTP)
Gunnar Slätt (Funktionsrätt Stockholms stad /FHDBF)
Marie-Louise Wahlberg (SRF)
Lena Nisula Wester (SRF)

Tjänstemän:
Rådets sekreterare Alva Matsdotter samt föredragande Astrid
Rahlen, Kristina Ehrstedt och Anna Söderkvist.

§1
Val av justerare
Beslut
Rådet utser Gunilla Anegren att tillsammans med
ordföranden Lena Huss justera dagens protokoll.

§2
Dagordningen fastställs
§ 10, Torbjörn Falksund från Stockholms Parkering
kommer för att bringa klarhet i en gammal
parkeringsfråga, utgår då Torbjörn Falksund fått förhinder
att delta vid dagens sammanträde. Efter tillägg till § 10 så
godkänns dagordningen.
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§3
Föregående protokoll
Rådet godkänner protokoll 2/2022 från den 14 mars och
lägger det till handlingarna.

§4
Inkomna skrivelser och protokoll

Protokoll 1/2022 från gemensamt råd för
funktionshindersfrågor vid fastighetsnämnden och miljö
och hälsoskyddsnämnden samt idrottsnämnden och
Stockholm Globe Arena ABs sammanträde 8 februari
2022

Beslut
Rådet går igenom protokollet och lägger det till
handlingarna.

§5
Inkomna remisser

En lista över inkomna remisser är utsänd till rådet.

Beslut
Rådet går igenom listan och lägger den till handlingarna.

§6
Ärenden tagna på delegation

Inga ärenden tagna på delegation inför dagens
sammanträde
§7
Trafiknämnden

Föredragningslista till trafiknämndens sammanträde 21
april är utsänd till rådet.
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Beslut
Rådet diskuterade§ 24 Färdtjänst till Medborgarplatsen.
Svar på skrivelse från Rikard Warlenius m.fl. (V) Dnr
T2021-02697. Rådet lämnar följande synpunkter:
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• Tillgängligheten på platsen är bättre men den skulle
ytterligare förbättras med en ombyggnation av
gatan där angöringsplatsen förläggs på andra sidan
cykelbanan.

§8
Stockholms Stads Parkerings AB
Ingenting finns att rapportera här vid dagens
sammanträde.

§9
Återkoppling medborgardialog Östermalmstorg
och frågor till rådet
Astrid Rahlen, projektledare för Östermalmstorg samt
arkitekter Kristina Ehrstedt och Anna Söderkvist
medverkar.

Astrid presenterar det fortsatta arbetet med
Östermalmstorg efter medborgardialogen.

Projektet arbetar med utgångspunkten att Östermalmstorg
ska vara ett öppet och flexibelt torg. I nordvästra hörnet
planeras en vändplats som omges av pollare och i
nordöstra hörnet finns utrymme för en cafebyggnad, Ett
gångstråk går över torget från Humlegårdsgatan i väst till
Sibyllegatan i öst och knyter an till storgatan, plats för
torghandel avsätts i söder. Färdtjänst kan släppa av och
hämta upp nära Östermalms Saluhall.

Frågor ställs och besvaras.

Beslut
Rådet tackar för dragningen och är i stora delar positiva
till förslaget och lämnar följande synpunkter:

• Rådet ser att det är bra att i planeringsskede tänka
på var färdtjänst kan användas för att släppa av
samt möjligheten till handikapparkering.

• Vid möblering av torget är det positivt att ha
varierande höjd på bänkar och att armstöd
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underlättar för personer som kan ha svårt att resa
sig.

• Det är positivt med ledstråk som har kontrastfärg.
• På delad gång- och cykelbana är det bra om det

markeras med olika beläggning.

§ 10
Torbjörn Falksund från Stockholms Parkering
kommer för att bringa klarhet i en gammal
parkeringsfråga

Utgår

§ 11
Frågor till trafiknämndens presidium

Den 23 maj kommer trafiknämndens och Stockholms
Stads Parkerings ABs presidium till rådet. Rådet funderar
över vilka frågor man vill ta upp.

Beslut
Rådet beslutar att ta upp följande frågor:

1. Hur ser presidiet på att nyttja ytan om 1 Om som
finns innan övergångsställen till exempelvis
parkering av elsparkcyklar och cyklar?

2. Eluttagen på laddstolpar sitter för högt upp vilket
göt det otillgängligt för den som exempelvis sitter i
rullstol, hur kan staden åtgärda detta?

3. Det finns många saker som står hindrande i staden
där stadens handlingsutrymme begränsas eftersom
polisen är tillsynsmyndighet. Vad är presidiets åsikt
om hur fördelningen mellan polismyndigheten och
staden ser ut?

§ 12
Bevakningslistan

www.stockholm.se
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Rådet går igenom och uppdaterar bevakningslistan.

Punkt 10 i bevakningslistan utgår med hänvisning till
kommande val.

§ 13
Övriga frågor
a) Vid sammanträdet 14 mars efterfrågade rådet att bli

uppdaterade på när en remiss som handlade om en
bilfri innerstad tagits vidare till nämnd. Remissen är
en motion från (Fi) som beslutades om på
trafiknämndens sammanträde 21 april 2022 Dnr
T2021-03049. Svar på remissen har sänts till rådet för
kännedom.

Beslut
Rådet lämnar inga kommentarer till remissvaret men
konstaterar att det är viktigt att ha färdtjänst i åtanke vid
reglering av privatbilismen i innerstaden.

b) Vid sammanträdet 14 mars efterfrågade råder
handlingar till § 7 Ombyggnad av södra Götgatan.
Reviderat inriktningsbeslut från trafiknämndens
sammanträde 17 mars efter beslut fattats.
Handlingarna har sänts till rådet för kännedom.

Beslut
Rådet lämnar inga kommentarer om nämndens beslut.

c) Rådets ledamot Örjan Jörlebo lämnar in handlingar
med synpunkter relaterat till mötespunkt § 11
Färdtjänst till Medborgarplatsen. Svar på skrivelse
till trafiknämnden från rådets sammanträde den 29
november 2021. Dnr T2022-01198
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Tidigare kunde färdtjänst hämta och lämna
personer nedanför trappan till ingången från
medborgarhuset. Nu är en parkeringsplats för
rörelsehindrade anlagd på Götgatan samt två
parkeringsplatser på Folkungagatan vid
medborgarhuset. När färdtjänst behöver parkera
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och invänta passagerare är det inte säkert att dessa
platser är tillgängliga vilket blir ett problem för
färdtjänstresenärer. Örjan lämnar ett förslag på hur
parkeringssituationen skulle kunna lösas som
framgår i handlingarna.

d) Rådets ordförande Lena Huss efterfrågar information
om kvaliten på hologrammen på de handikapptillstånd
som staden tillverkar med anledning av att en person
fått böter med hänvisning till att hologrammet ej varit
synligt. Rådets sekreterare tar frågan till kontoret.

Vid protokollet

Alva Matsdotter
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